

Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2013-05-21

Närvarande: Magnus Halleen, t.f. ordf.
Hans Hermansson, kassör
Stina Lundblad, ledamot
Agneta Ohlsson, sekr.
Andreas Petersson, ledamot

1. **Mötets öppnande**

Ordföranden Magnus Halleen förklarade mötet öppnat.

2. **Godkännande av dagordningen**

Den föreslagna dagordningen godkändes.

3. **Genomgång av föregående styrelseprotokoll**

Utestående ärenden tas upp under resp. punkter nedan.

4. **Ekonomisk genomgång**

Hasse delade ut balans- och resultatrapport per den 21 maj. Ekonomin är fortsatt god. Första utbetalningen av det årliga bidraget från VSIF har inkommit till GBBF. Bidraget betalas ut 3 gånger per år.

5. **Kommittéer och ansvarsområden**

a) *Ungdomskommittén*

Juniorklot ännu inte inköpta. GOT och LAN har hört av sig och vill låna juniorklot.

Pablo har anmält intresse att ingå i den ungdomskommitté som ska bildas. Andreas kommer att ingå i denna. På hemsidan har vi lagt ut information om att vi söker medlemmar till ungdomskommittén, men ännu har ingen hört av sig. Niclas Carlén har förklarat sig villigt att hjälpa med träning etc., men vill inte ingå i själva kommittén. Det vore bra att få in någon tjej i kommittén.

Pablo och Andreas startar upp ungdomskommittén, så får vi hoppas att några fler kan bli intresserade att ingå i kommittén. Information om detta läggs ut på hemsidan.

Ungdomslägret äger rum 4-7 juli på Bosön. GBBF bekostar deltagandet i lägret för ungdomar i vårt distrikt. Felix Saingrain, SKT, har anmält intresse att delta i lägret. Stina kontaktar honom. Magnus tar kontakt med Lava Franck, GBB, och hör om hon är intresserad.

b) Tävlingskommittén

De hittills genomförda DM-tävlingarna har fungerat bra. Seriespelet 15-16 juni äger rum i Landvetter.

c) Handikappansvarig

Stina rapporterade om ett bouleevent för handikappade barn och ungdomar på Heden den 14 maj. Handikappförbundet stod som arrangör och hade bett oss att hjälpa till. Förutom Stina var Pablo, Björn Jorhede och Kenneth Lindvall där. Stina tyckte det var dåligt organiserat och kommer att ta kontakt med Handikappförbundet och ge förslag till förbättringar. Vi ställer gärna upp, men nästa gång vill vi ha bättre framförhållning. Vi fick information om detta först den 10 maj. Stina tar även upp detta med Handikappförbundet.

d) Domaransvarig

Svårt att få tag i domare till DM den 7 juni samt seriespelet den 15-16 juni. Andreas åtog sig att fråga pappa Jim, om han kan ställa upp. Magnus tar singeln och skyttet den 6 juni. Generellt sett är det svårt att få tag i domare till våra distriktsarrangemang.

Styrelsen beslöt att domarersättning för distriktets egna arrangemang, DM och seriespel från och med nu höjs till 1 000 kr. Styrelsen beslöt även att ge 700 kr i ersättning för lokal och regional tävling med minst 16 lag, när klubb utnyttjar extern domare.

e) Jämställdhetsansvarig

DM i mixed dubbel genomförd. Vi har även infört mixed trippel.

f) Marknadsföringskommittén

Hasse håller som vanligt hemsidan uppdaterad med senaste nytt. Har lagt ut inbjudan till DM omgång 2. Vi behöver nog göra lite extra reklam för DM mixed trippel. Bör stå NYHET i inbjudan.

g) Utbildningsansvarig

Domarutbildning äger rum i höst.

6. Förberedelser DM

Planering och förberedelser är i full gång. Lite tunt med anmälningar än så länge. Det måste vara minst 8 lag i varje klass. Om det blir för lite lag i en klass, kan lagen flyttas över till annan klass, där så är möjligt.

7. Inkomna skrivelser

Diverse mejl, som har besvarats.

8. Utgående skrivelser

Magnus skickar erinran till Gerd.

Inbjudan seriespel skickas ut inom kort.

9. Övriga frågor

Skyltarna till seriespelet saknar text och siffror. Magnus fixar etiketter genom sitt jobb.

10. Nästa styrelsemöte

Äger rum på Kviberg tisdagen den 30 juli kl. 17.30.

11. Mötets avslutande

Ordföranden förklarade mötet avslutat

Vid protokollet:

Justeras:

Agneta Ohlsson

Magnus Halleen